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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások minisztériumát vezető miniszterhez

„Támogatják-e az Országos Diákparlament gyakoribb megrendezését? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Számos alkalommal vetettük fel a diákok érdekképviseletével összefügg ő problémákat .
Véleményünk szerint ugyanis a jelenlegi jogszabályok nem nyújtanak megfelelő lehetőséget
arra, hogy a közoktatásban részt vevő diákok valódi befolyással legyenek a sorsukra az őket
érintő kérdésekkel kapcsolatban .

A diákok egyik demokratikus elveken alapuló érdekképviseleti intézménye az Országos
Diákparlament. Többször beszéltünk már arról, hogy nagy igény mutatkozik az Országo s
Diákparlament gyakoribb megrendezésének . Hiszen a jelenleg is működő Országos
Diákparlament mindössze háromévente tart ülést, valós jogosítványokkal nem rendelkezik, íg y
sajnos jelen állapotában nem képes képviselni a teljes diákságot . Ennek ellenére ideális lehet
egy hivatott érdekvédelmi ernyőszervezet kiindulópontjaként .

Mindezt nem csak mi szorgalmazzuk, hanem több ifjúsági szervezet, köztük az a Nemzet i
Ifjúsági Tanács, amelyre Önök is el őszeretettel hivatkoznak, mint olyan szervezetre, amelyi k
képviseli a fiatalok érdekeit . Ők továbbá azt is javasolják, hogy az ODP teljes országo s
lefedettségének érdekében, mindenhol legyenek intézményi, települési, megyei szervezetek, é s
a megyei szervezetek vezető i adnák az Országos Diákparlament elnökségét .



A diákok javaslata alapján megfogalmazott ajánlás szerint a megyei elnökségek és az országo s
elnökség is legalább negyedévente ülésezne, ezt egészíti ki a legalább évenként megtartot t
Megyei Diákparlament, a két évenként megrendezend ő Országos Diákparlament, valamint a
köztes években megrendezésre kerülő Országos Diák Egyeztető Fórum. Ehhez igazodva a
szakállamtitkárság szintén negyedévenként fogadná a diákok képvisel ő it, hogy egyeztetési
lehetőséget biztosítson számukra.

Tisztelt Miniszter Úr!
1. Mi a véleményük az Országos Diákparlament gyakoribb összehívásáról ?
2. Kérdezem, hogy mi a véleményük a Nemzeti Ifjúsági Tanács Országo s

Diákparlamentre vonatkozó javaslatáról ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . május 12 .
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